
Rondvraag Commissie BEM 30 november 2022

Geachte voorzitter,

1. Op 18 en 19 november jl. verscheen in verschillende media een bericht (zie bijlagen) over de 
slechte staat van onderhoud van het oude Stadhuis aan de Markt van Wijk bij Duurstede. Bent u van 
deze berichtgeving op de hoogte?

2. Uit de berichtgeving blijkt dat er sprake is van groot achterstallig onderhoud, van verborgen 
gebreken en dat de kans op instortingsgevaar aanwezig is. De gemeente zegt de extra kosten voor 
onderhoud en renovatie, die nog niet exact bekend zijn, niet te kunnen betalen. Hoe beoordeelt u de 
bouwkundige situatie van het oude stadhuis? 

3. Heeft u contact met het College van Burgemeester en Wethouders van Wijk bij Duurstede over het 
Oude Stadhuis? Zo nee, bent u bereid om samen met hen te kijken hoe wij vanuit de Provincie en/of 
vanuit het Rijk kunnen helpen bij de restauratie van dit belangrijke cultuur historisch monument? Ook 
al is het geen taak van de Provincie, kunt u iets zeggen over de openbare veiligheid in en rond het 
Oude Stadhuis?

Bijlagen berichtgeving media:
1. https://www.ad.nl/utrecht/stadhuis-in-wijk-bij-duurstede-is-rot-bewegende-muren-en-
instortingsgevaar~a64c9b1e/
2. https://www.rtvutrecht.nl/nieuws/3500190/oude-stadhuis-in-wijk-in-slechtere-staat-dan-gedacht-de-
boktorren-sprongen-alle-kanten-op

Met vriendelijke groeten / With kind regards,

Erwin Kamp
Statenlid D66 Provincie Utrecht
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